

TABLE OF CONTENTS

目 录

Mechanism & Method of Detecting Gas Concentrated Zone Based on ISS Velocity Field

(基于地震槽波速度场探测瓦斯富集区的机理与方法探讨)

J. W. TENG, S. Y. LI, M. K. JIA, J. LIAN, G. D. LIU, L. FENG, X. S. YAO, Y. F. YAN, M. F. JING.....35

A New Method to Evaluate the Anisotropy of Rock Permeability

(岩石渗透率各向异性评价新方法)

Z. J. SUN, J. ZHENG, H. B. LIU, Y. H. ZUO.....44

Comprehensive Identification of Longitudinal Zoning of Granite Buried Hills in Bohai Bay Basin

(渤海湾盆地花岗岩潜山纵向分带综合识别研究)

X. LIANG, L. M. SONG, J. TANG, T. NIU, X. Q. PAN, T. E. FAN.....54

Three-Dimensional Morphology and Stratigraphic Structure of Coral Reef in Xisha and Nasha Islands

(西南沙珊瑚礁三维形态和地层结构特征研究)

J. R. LIU, J. P. WANG, D. GUO, G. Y. SHI.....61

Application of Hydrocarbon and Mercury Gas Measurement to Gold Ore Prospecting Prediction in Liuyang-Liling Guanzhuang, Hunan

(烃、汞综合气体测量在湖南浏阳-醴陵官庄金矿区找矿预测中的应用)

M. CHEN, X. ZHANG, S. C. WU, M. X. ZHU.....69

Research on Sedimentary Facies of Shanxi Formation in Shuangshan Block of Shenmu Gas Field

(神木气田双三区块山西组沉积相研究)

M. H. Qiu, X. R. Wang.....77

The Method Study of Water-Cut Prediction of Low Oil Saturation Reservoir by Well Logging

(低饱和度油藏产水率测井预测技术研究)

H. T. LIU, C. HAN, C. R. WANG, L. Z. LI, J. CHEN, P. WANG, D. WU, C. M. ZHANG.....85